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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Търговско-промишлена палата публикува обзорен материал, съвместна разработка на специалисти от Темпери
Лоджистикс и Палатата. Той представлява преглед на състоянието, проблемите, перспективите, източниците на
информация за развитие на българската енергетика и икономика на базата на използването на локални
находища на лигнитни въглища. Целта на авторите е да провокират заинтересованите лица да се в... 

Дискусия с бизнеса "Възможно ли е ново начало?" се проведе в Регионална библиотека "Захарий Княжески" в
Стара Загора. Форумът е част от дългосрочната инициатива "Лидери за ново начало" на фондация "Каузи". Той
очерта локалните предизвикателства на предстоящия период на икономическо и социално възстановяване.
Основният фокус бе обсъждането на въпроса дали вече е настъпило времето за устойчиво лидер... 

Робин ван Пуиенброек, изп. директор бизнес развитие на АСТЦ БТПП, като асоцииран член на Асоциацията на
световните търговски центрове /АСТЦ/, бе поканена да участва в Европейската регионална среща на световните
търговски центрове. Председателят на Палатата Цветан Симеонов и експерти се включиха в събитието, заедно с
над 50 представители на световни търговски центрове в Европа. Робин ван Пуиенбро... 

Заглавие: Продължаване на развитието на българската енергетика и икономика на базата на използването на
локални находища на лигнитни въглища

Дата: 01.02.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Дискусия с бизнеса "Възможно ли е ново начало?" се проведе в Стара Загора

Дата: 01.02.2022 17:05
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: БТПП участва в Европейската регионална среща на световните търговски центрове

Дата: 01.02.2022 14:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Предстои съвместна изложба на БТПП и ННЕК ЮНЕСКО

Дата: 01.02.2022 15:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.chambersz.com/prodaljavane-na-razvitie-na-balgarskata-energetika-i-ikonomika-na-bazata-na-izpolzvaneto-na-lokalni-nahodischa-na-lignitni-vaglischa-47278
https://bnr.bg/starazagora/post/101594840/diskusia-s-biznesa-vazmojno-li-e-novo-nachalo-se-provede-v-stara-zagora
https://www.bcci.bg/news/18535
https://www.bcci.bg/news/18534


Откриването е на 8 февруари от 17.00 часа в сградата на БТПП Българската търговско-промишлена палата и
Националният научен експедиционен клуб ЮНЕСКО организират изложба на тема "Приятели на българските
съкровища". ННЕК-ЮНЕСКО е най-старият ЮНЕСКО клуб в България, основан през 1970г. През дългогодишната
си история се е доказал като авторитетна организация както на национално, така и на международ... 

Подобен орган в Германия се състои от 60 души Начинът, по който се формира СЕМ в момента, гарантира
прокарването на волята на управляващите Обществен съвет с максимално широко представителство да избира
генералните директори на БНР и БНТ, а Надзорен съвет да следи за разходването на средствата. Това е
формулата, с която ще се доближим до най-добрите европейски образци. СЕМ да остане само администр... 

Бяха дискутирани актуални теми на двустранното сътрудничество Председателят на Българската търговско-
промишлена палата Цветан Симеонов проведе среща с Лъчезар Динев–председател на Българо-китайската
търговско-промишлена палата (БКТПП). Двамата се поздравиха взаимно по случай Китайската Нова година. По
време на срещата бяха обсъдени възможности за създаването на повече търговски представителства ... 

Предстои поредица от съвместни инициативи с участието на бизнес делегации от Австрия Филип Купфер,
търговски съветник към посолството на Австрия в София, посети БТПП и разговаря с председателя Цветан
Симеонов. Основна тема на разговора бяха възможностите за сътрудничество между БТПП и дипломатическата
мисия на Австрия с оглед на актуалната политическа обстановка и бизнес климат. Симеонов и Купфе... 

Председателят на Управителния съвет на Българо-руската търговско-промишлена палата Георги Минчев
коментира в интервю за БТА, че евентуално налагане на икономически санкции от страна на ЕС върху Русия
заради кризата с Украйна ще засегне силно ЕС. Той прогнозира, че Общността ще може безпроблемно да
съществува до три месеца заради дефицита на природен газ и течни горива и ще има засилен натиск на ен... 

Почти 100% от сектора е експортно ориентиран, над 80 хиляди са заетите в браншаТекстилният бранш в България
е на ръба на оцеляването, алармират от "Българска асоциация за текстил, облекло и кожи" (БАТОК). Сдружението

Заглавие: Широк обществен съвет да избира шефовете на БНР и БНТ с 2/3 от гласовете

Дата: 01.02.2022 15:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: Председателят на Българо-китайската търговско-промишлена палата на среща в БТПП

Дата: 02.02.2022 11:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Новият австрийски търговски съветник на среща в БТПП

Дата: 02.02.2022 10:30
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Шефът на Българо-руската търговска палата: Антируски санкции заради Украйна ще имат сериозен
ефект върху ЕС

Дата: 02.02.2022 11:20
Медия: 3е news

Заглавие: Близо 30% от шивашките фирми у нас фалират

Дата: 02.02.2022 11:37
Медия: Economy.bg

https://www.24chasa.bg/mnenia/article/10767872
https://www.bcci.bg/news/18537
https://www.bcci.bg/news/18536
https://3e-news.net/bg/a/view/30019/shefyt-na-bylgaro-ruskata-tyrgovska-palata-antiruski-sankcii-zaradi-ukrajna-shte-imat-seriozen-efekt-vyrhu-es
https://www.economy.bg/economy/view/49446/Blizo-30%25-ot-shivashkite-firmi-u-nas-falirat


включва над 100 фирми и организации от шивашката и кожарска промишленост от цялата страна. Браншът се
оказа един от най-засегнатите от кризата, независимо че затрудненията в дейността... 

Българската търговско-промишлена палата стартира инициатива за информиране на бизнеса, свързана с т.нар.
законодателен пакет на Европейската комисия "Подготвени за цел 55". Европейският зелен пакт, анонсиран през
декември 2019 г., представлява планът на ЕС за устойчив зелен преход, което включва превръщането на ЕС в
климатично неутрален до 2050 г. посредством рационализиране на усилията в различн... 

Шанс за отличие имат както доказани на пазара компании, така и стартъпи, неправителствени организации и
публичния секторБизнес наградите на България - EGO Awards - отличават най-добрите постижения в обществения
и бизнес живот, като обхващат всички индустрии в България. Лесният процес на кандидатстване, престижното жури
и прозрачната методологията са сред най-отличителните аспекти на иновативните н... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Инж. Илза Чинкова е новият изпълнителен директор до конкурс Инж. Илза Чинкова е избрана за член на Съвета
на директорите на "Мини Марица-изток" ЕАД до провеждане на нова конкурсна процедура за номиниране на член,
представител на държавата в борда. От 01.02.2022 г. тя поема и функцията на изпълнителен директор на
въгледобивното дружество, съобщиха днес от неговия пресцентър. Тя беше представена пр... 

Полицай беше първия момчилградчанин, платил местните данъци и такси в Момчилград. Катя Тодорова внесе
дължимия налог за личната си лека кола още в първите минути на работния ден на отдел "Местни данъци и такси".
Кампанията по плащането на данък сгради, такса смет и автомобили започна официално на 2 февруари. Катя
Тодорова получи по получи подаръци от служителите в общинска администрация, както и п... 

София. Над 34,4 млн. евро ще бъдат инвестирани в пограничните региони на България и Турция в следващите
седем години. Това придвижа Програмата за трансгранично сътрудничество за периода 2021-2027. Това съобщиха
от Министерството на регионалното развитие и благоустройството. Министерството на регионалното развитие и

Заглавие: Пакетът "Подготвени за цел 55" на Европейската комисия

Дата: 02.02.2022 14:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Стартира кандидатстването за EGO Awards - Бизнес наградите на България

Дата: 02.02.2022 13:46
Медия: Banks.dir.bg

Заглавие: За първи път жена оглави държавните мини "Марица изток"

Дата: 02.02.2022 10:03
Медия: dotbg.bg

Заглавие: Полицай е първият данъкоплатец за 2022 година в Момчилград

Дата: 02.02.2022 10:00
Медия: Арда

Заглавие: България и Турция ще инвестират над 34 млн. евро в пограничните региони

Дата: 02.02.2022 09:47
Медия: Информационна агенция "Фокус"

https://www.bcci.bg/news/18538
https://business.dir.bg/kompanii/startira-kandidatstvaneto-za-ego-awards-biznes-nagradite-na-balgariya
https://www.dotbg.bg/article/10778298
http://ardanews.info/%3Fp%3D173414
http://www.focus-news.net/news/2022/02/02/2932124/balgariya-i-turtsiya-shte-investirat-nad-34-mln-evro-v-pogranichnite-regioni.html


от Министерството на регионалното развитие и благоустройството. Министерството на регионалното развитие и
благоустройството публикува за обществено обсъждане проекта на програмата преди из... 

Като "счетоводен трик" определи очаквания от правителството 4,8% растеж на икономиката през 2022 г.
анализаторът Кузман Илиев. Според него прогнозата на БНБ е далеч по-реалистична, залагайки на по-умерен
растеж и по-висока инфлация: "Политическият елемент доста си личи при това, което са направили в отбора на
Асен Василев. Считам, че те са подценили инфлацията, като се надяват и знаят всъщност, ч... 

Представителството на Европейската комисия в България представя пълния текст на речта, произнесена от
председателя на ЕК Урсула фон дер Лайен пред форума на "Икономист" The World Ahead 2022 в София. В него тя
акцентира върху климатичните промени и бъдещото законодателство на ЕС, свързано с намаляването на
вредните емисии. Особено място в речта фон дер Лайен постави на инструмента на ЕС NextGenerat... 

Alphabet обяви сплит на акциите си с 1:20, което ще направи книжата по-лесни за търговия Онлайн бумът по време
на пандемията от коронавируса и нарастващите приходи от реклама насърчиха силно Google през последното
тримесечие. Приходите са нараснали с една трета до 75,3 млрд. долара, както обяви компанията майка на Google
Alphabet във вторник вечерта. Анализаторите очакваха до 72 млрд. долара, пред... 

Газовите инвестиции не могат да бъдат класифицирани като екологични, ако отделяният въглероден диоксид
надвишава 100 грама за киловат час Четири страни - Австрия, Дания, Швеция и Нидерландия призоваха
Европейския съюз да не включва природния газ в графата зелени инвестиции на фона на усилията на Брюксел да
приеме класификациятана устойчивите енергийни източници, предаде БНР. В края на миналата го... 

Още 15 ст. за литър вече ще плащаме при зареждане на бензиностанциитеЦената на горивата в България ще
продължи да се покачва с около 10–15 стотинки за литър — това каза в ефира на "Нова телевизия" председателят
на Българската петролна и газова асоциация Андрей Делчев. По думите му прогнозите са увеличението да не над
хвърли 3 лева за литър. "Цената на суровия петрол е ценообразуващ фак... 

Заглавие: Кузман Илиев: Планираният икономически растеж е "счетоводен трик"

Дата: 02.02.2022 09:25
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: Урсула фон дер Лайен пред форума на "Икономист" The World Ahead 2022

Дата: 02.02.2022 09:11
Медия: Синор БГ

Заглавие: Рекламите отново препълниха касите на Google

Дата: 02.02.2022 09:07
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Четири страни зоват ЕС да не признава природния газ за зелена инвестиция

Дата: 02.02.2022 08:59
Медия: Инсмаркет

Заглавие: Безбожното поскъпване на горивата продължава

Дата: 02.02.2022 08:08
Медия: Вестник Земя

Заглавие: Енергетиката ни се нуждае от конкурентоспособност и независимост

https://bnr.bg/starazagora/post/101594841/iliev
https://sinor.bg/63235-ursula-fon-der-lajen-pred-foruma-na-ikonomist-The-World-Ahead-2022
https://www.investor.bg/harduer/568/a/reklamite-otnovo-prepylniha-kasite-na-google-344968/
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%A7%D0%B5%D1%82%D0%B8%D1%80%D0%B8-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%BE%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%95%D0%A1-%D0%B4%D0%B0-%D0%BD%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B3%D0%B0%D0%B7-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D0%B5%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D1%8F_l.a_at.1_i.473508.html
https://zemianews.bg/index.php/ikonomika-3/96218-%D0%B1%D0%B5%D0%B7%D0%B1%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BA%D1%8A%D0%BF%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%B8%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0.html
https://www.banker.bg/upravlenie-i-biznes/read/energetikata-ni-se-nujdae-ot-konkurentosposobnost-i-nezavisimost


Имаме огромен проблем в енергийния сектор, 30 процента от енергията в България е от АЕЦ "Козлодуй", почти
100 процента от доставките на газ у нас идват от Русия, това ни прави изцяло зависими. Затова трябва да ни водят
две основни стратегии - максимално конкурентоспособна енергия и максимално независима енергия в рамките
на зелената сделка. Това заяви министър-председателят Кирил Петков в изказван... 

Мерките, по които се подпомагат земеделските стопани от лозаро-винарския сектор, са с годишен бюджет повече
от 50,305 млн. лева. За миналата година по Националната програма за подпомагане на лозаро-винарския сектор
2019-2023 г. са били сключени 196 програма, а общо разплатените средства са над 36 млн. лева, коментира
министърът на земеделието Иван Иванов. "През тази година ще се обяви прием по чет... 

След известен период Русия ще продължи да печели в определена степен, а ЕС ще продължи да трупа негативи
от действието на санкциите, смята Георги МинчевПредседателят на Управителния съвет на Българо-руската
търговско-промишлена палата Георги Минчев коментира в интервю за БТА, че евентуално налагане на
икономически санкции от страна на ЕС върху Русия заради кризата с Украйна ще засегне силно ЕС. То... 

Н. Пр. Йес Брогорд Нилсен, посланик на Кралство Дания у нас посети един от най-големите и модерни
производствени бази за цимент у нас. По време посещението си в завода на Титан Златна Панега, Посланик
Нилсън обсъди с Адамантиос Францис, Генерален директор на компанията, стратегията за смекчаването на
климатичните изменения, основен приоритет в дейността на световния лидер в производството на цимен... 

Вашингтон е предупредил производителите на чипове, че може да забрани износа им за Руската
федерацияКитайските компании ще заемат мястото на американските на руския пазар, в случай че Белият дом
наложи санкции, забраняващи износа на микрочипове. Това заяви руският посланик в Пекин Андрей Денисов,
цитиран от "Спутник". "Не вярвам да стигнат до тази крайност (да забранят износа на чипове за Русия), ... 

Дата: 02.02.2022 07:50
Медия: Банкеръ

Заглавие: С над 50 млн. лева годишно се подпомага лозаро-винарския сектор

Дата: 02.02.2022 06:56
Медия: Класа

Заглавие: Шефът на българо-руската търговска палата: ЕС ще загине при икономическа война с Русия

Дата: 02.02.2022 10:32
Медия: Banks.dir.bg

Заглавие: Датският посланик в България Йес Брогорд Нилсен приветства постижението на ТИТАН Златна
Панега за намаляване с 4% на въглеродните си емисии

Дата: 02.02.2022 13:04
Медия: My PR

Заглавие: Русия сменя американските компании с китайски при санкции от САЩ

Дата: 02.02.2022 12:51
Медия: lupa.bg

Заглавие: Трябва ли да инвестирате на фондовия пазар след бруталния януари?

Дата: 02.02.2022 12:00
Медия: Инфосток 

http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/item/440898-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-50-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D0%B3%D0%BE%D0%B4%D0%B8%D1%88%D0%BD%D0%BE-%D1%81%D0%B5-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BB%D0%BE%D0%B7%D0%B0%D1%80%D0%BE-%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%BE%D1%80
https://business.dir.bg/ikonomika/shefat-na-balgaro-ruskata-targovska-palata-es-shte-zagine-pri-ikonomicheska-voyna-s-rusiya
https://www.mypr.bg/news/business/Datskiyat-poslanik-v-Balgariya-Yes-Brogord-Nilsen-privetstva-postizhenieto-na-TITAN-Zlatna-Panega-za-namalyavane-s-4-na-vaglerodnite-si-emisii-32541/
https://lupa.bg/news/rusiya-smenya-amerikanskite-kompanii-s-kitaiski-pri-sankcii-ot-sasht_160540news.html
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/107301-tryabva-li-da-investirate-na-fondoviya-pazar-sled-brutalniya-yanuari


Снимка: iStock Разпродажбата на пазара на акции е пресилена според нас и ние повтаряме призива си да се
купува спада, особено при цикличните и малки капитали. Това каза пред Yahoo Finance стратегът на JPMorgan
Марко Коланович. Това е по-лесно да се каже, отколкото да се направи за повечето инвеститори след тежкия старт
на годината за пазарите. Индексът S&P 500 се разпродаде до 5,3% през януари... 

В проекта за бюджета е заложено поемане на нов държавен дълг от 7,3 млрд. лв. или 26,7% от БВППроектът за
Бюджет 2022 влиза за разглеждане в парламента. Преди да бъде обсъден на първо четене в пленарната зала
законопроектът трябва да мине през парламентарните комисии. По БНТ депутати от управляващото мнозинство и
от опозицията изказаха основните си позиции за план-сметката, предложена от правителс... 

7,298 млрд. лева е размерът на дълга за 2022 г., който правителството одобри. Пред журналисти премиерът Кирил
Петков подчерта, че в сумата влизат и 3 млрд. падежиращ стар дълг, който трябва да се рефинансира. "Дефицитът
– 4,1% от БВП, е само функция на инвестиционната програма, която ще е много по-голяма – 5,8% от БВП. Ако тази
инвестиционна програма не се реализира, бюджетът е на излишък. Имаме н... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Проектът за Бюджет 2022 е балансиран, а заложените в него инвестиции ще провокират икономически растеж,
който да доведе до устойчиво покачване на доходите на хората. Това обяви пред БНТ Венеция Нецова-Ангова от
парламентарната група на "Продължаваме промяната". Коментарът й бе по повод приетия от правителството
законопроект, който от тази седмица влиза за разглеждане в съответните парламентарни ко... 

Бизнесът ще търси контакти с финансовия министър относно повишаването на максималния осигурителен праг на
3 400 лева, заложено в проекта за държавен бюджет за тази година. Това съобщи пред БНР Илия Кръстев,
председател на Управителния съвет на Асоциацията за иновации, бизнес услуги и технологии. Той поясни, че в
рамките на проведените досега разговори с представители на управляващата коалиция е и... 

Заглавие: От "Демократична България" са притеснени от дефицита в Бюджет 2022, законопроектът влиза в НС

Дата: 02.02.2022 12:30
Медия: Zonanews.bg

Заглавие: Теглим нов дълг от 7,3 млрд. лева

Дата: 02.02.2022 14:06
Медия: ПИК

Заглавие: Властта хвали бюджета. Опозицията: Инфлацията ще изяде доходите

Дата: 02.02.2022 09:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Илия Кръстев: Законодателството за работа от вкъщи у нас е архаично, Румъния има визи за
дигитални номади

Дата: 02.02.2022 09:40
Медия: novini.site

Заглавие: Венеция Нецова-Ангова, ПП: Инфлацията няма да изяде увеличението на заплатите

Дата: 02.02.2022 09:32
Медия: Евроком

https://zonanews.bg/politika/ot-demokratichna-balgariya-sa-pritesneni-ot-defitsita-v-byudzhet-2022-zakonoproektat-vliza-v-ns
https://pik.bg/%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%BB%D0%B8%D0%BC-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3-%D0%BE%D1%82-73-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-news1083120.html
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/vlastta-khvali-byudzheta-opozitsiyata-inflatsiyata-shche-izyade-dokhodite-483570.html
https://novini.site/iliya-krastev-zakonodatelstvoto-za-rabota-ot-vkashti-u-nas-e-arhaichno-rumaniya-ima-vizi-za-digitalni-nomadi/
https://eurocom.bg/new/venetsiya-netsova-angova-pp-inflatsiyata-nyama-da-izyade-uvelichenieto-na-zaplatite


Проектът за Бюджет 2022 е балансиран, а заложените в него инвестиции ще провокират икономически растеж,
който да доведе до устойчиво покачване на доходите на хората. Това обясни пред БНТ Венеция Нецова-Ангова от
ПГ на "Продължаваме промяната" по повод държавния бюджет, който от тази седмица влиза за разглеждане от
парламентарните комисии. Тя отхвърли обвиненията, че инфлацията ще изяде заложеното ... 

"Най-лошото, което може да се случи на една бедна страна, е ляво управление. За жалост светът е устроен така, че
бедните страни обикновено получават леви управления, защото бедността води до отчаяние и неадекватност.
Нещо повече, напоследък светът е устроен така, че страните получават леви управления, дори и когато не са бедни
– просто махалото е в такава фаза на люшкане", това пише публицистът Ив... 

24rodopi.com/Крумовград/Регион/Икономика Земеделие, животновъдство, производство, услуги. Секторите, в които
13 предприемачи ще развиват идеите си през тази година с финансова помощ в размер на 3,8 млн. лева от Фонда
за подпомагане на бизнеса, създаден от "Дънди Прешъс Металс" и Община Крумовград. Одобрените фирми,
кандидатствали през м.г., бяха обявени днес. Развитието на техните идеи в Крумовгр... 

Глад за кадри в текстилната промишленост има от близо пет години в страната. Това каза в интервю за БТА
Даниела Караманова, директор на Професионалната гимназия по текстил и облекло "Добри Желязков" в Сливен,
която е и председател на Националната асоциация на училищата по мода "Росица Иванова" (НАУМ). Търсенето се
засили още повече след пандемията, каза тя и допълни, че работата във фирмите за тек... 

Заложеното в проекта за Бюджет 2021 не е полезно за обществото, а просто печели време на правителството.
Така Деница Сачева от ПГ на ГЕРБ коментира план-сметката на кабинета, която тази седмица влиза за
разглеждане от парламентарните комисии. Според Сачева бюджетът стъпва върху грешна прогноза – заложената
инфлация е нереалистична като се очакват тя да достигне по-висока стойност от заложеното – о... 

Медия: Евроком

Заглавие: Как се вадят работодатели от пазара или трите компонента на крайното българско олевяване

Дата: 02.02.2022 08:01
Медия: Информационна агенция "Блиц"

Заглавие: Мандри, оранжерии, цехове, градски автобуси – 13 идеи за милиони в Крумовград

Дата: 02.02.2022 13:11
Медия: Родопи 24 х 7

Заглавие: Поглед от Сливен: Гладът за кадри в текстилната промишленост расте

Дата: 02.02.2022 13:07
Медия: Сливен нюз

Заглавие: Деница Сачева: Бюджет 2022 не е полезен за обществото

Дата: 02.02.2022 11:38
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Endava разработва специални програми за лично благополучие, обучения и менторство за
служителите си

Дата: 02.02.2022 11:26
Медия: БТА

https://blitz.bg/ikonomika/kak-se-vadyat-rabotodateli-ot-pazara-ili-trite-komponenta-na-kraynoto-blgarsko-olevyavane_news866087.html
https://rodopi24.blogspot.com/2022/02/13.html
https://sliven-news.com/pogled-ot-sliven-gladat-za-kadri-v-tekstilnata-promishlenost-raste/
https://varnanovini.bg/2022/02/02/denica-sacheva-budjet-2022-ne-e-polezen-za-o/
http://www.bta.bg/bg/c/OT/id/2566505


OT 11:27:31 02-02-2022 GI1123OT.001платена - Endava - програмиEndava разработва специални програми за
лично благополучие, обучения и менторство за служителите сиКомпанията продължава инвестициите си на
местния пазар и подкрепя местните общности чрез събития, посветени на технологичните ентусиастиСофия, 1
февруари 2022 г.Британската компания Endava, която присъства вече в 4 български града, ще прод... 

Тези дни вицепремиерът, министър на финансите и председател на НСТС – г-н Асен Василев, беше така любезен
да обясни за необходимостта от оплевяване на буренясалата нива на българския пазар на труда от некадърни
работодатели. Работодателите реагираха и поискаха извинение. Г-н Министърът демонстрира хладнокръвие и
заяви, че няма да се извинява за нещо, което е истина. Журналистите не закъсняха да по... 

По-високите държавни разходи, записани в проектобюджета за 2022 г., който следва да влезе в сила от началото
на месец април и скоро предстои да бъде разгледан от депутатите в пленарна зала, не представляват проблем.
Напротив, те са възможност за глътка свеж въздух за българската икономика и работниците, коментира в интервю
за News.bg икономистът от КТ "Подкрепа" Ваня Григорова. По думите й повишен... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Лунната Нова година се пада на различна дата всяка година, но празнуването обикновено продължава 16
последователни дни. Тази година тя започва на 31 януари и завършва на 15 февруари 2022 г. Само първите седем
дни, от 31 януари до 6 февруари, се считат за официален празник. Годините, които минават под знака на тигъра,
винаги са се смятали за "ожесточени" години. Добрата новина е, че Тигърът също но... 

В момент, когато международната организация "Репортери без граници" призовава България да приеме
законодателство, което да защитава медиите от съдебни дела и преследване, а експерти обсъждат
необходимостта от директива на Европейската комисия заради злоупотребите т. нар. SLAPP - дела срещу
журналисти и граждански организации, парламентарната медийна комисия отвори темата за още отговорност на
пише... 

Заглавие: "Евростат" за истината на министър Асен Василев

Дата: 02.02.2022 11:11
Медия: Икономически живот

Заглавие: КТ "Подкрепа" харесва бюджета, никаква аванта за работодателите

Дата: 02.02.2022 10:42
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Китайски зодиак: Какво да очаквате от годината на водния Тигър

Дата: 02.02.2022 08:20
Медия: I woman

Заглавие: Кого да осъдя: за идеите на управляващите да "дисциплинират" журналистите

Дата: 02.02.2022 07:34
Медия: Дневник

Заглавие: А. Велев: Широк обществен съвет да избира шефовете на БНР и БНТ с 2/3 от гласовете

Дата: 02.02.2022 11:08
Медия: Съюз на българските журналисти

https://ikj.bg/glasove-mneniya/evrostat-za-istinata-na-ministar-asen-vasilev/
https://www.standartnews.com/biznes/kt-podkrepa-kharesva-byudzheta-nikakva-avanta-za-rabotodatelite-483574.html
https://www.iwoman.bg/uspeshna/zodii/kitajski-zodiak-kakvo-da-ochakvate-ot-godinata-na-vodnija-tigyr-1704952.html
https://www.dnevnik.bg/bulgaria/2022/02/02/4306252_kogo_da_osudia_za_ideite_na_upravliavashtite_da/
http://sbj-bg.eu/index.php%3Ft%3D51631


Начинът, по който се формира СЕМ в момента, гарантира прокарването на волята на управляващите, посочва в
статия в "24 часа" бившият генерален директор на БНР Александър Велев.Обществен съвет с максимално широко
представителство да избира генералните директори на БНР и БНТ, а Надзорен съвет да следи за разходването на
средствата. Това е формулата, с която ще се доближим до най-добрите европейски об... 

Ръководителят на делегацията на Северна Македония в ЕС, Агнеза Руси, ще е бъдещият посланик на страната в
България. Новината, разпространявана от източници на водещи македонски медии, би запълнила поста, който
остава празен почти две години, в труден момент на отношенията между София и Скопие. Руси е дипломат от
кариерата. Номинацията ѝ на закрито заседание на правителството на премиера Димитър Ко... 

След проекта "Янев-Манолова", с който унищожава БСП, Радев иска да "нулира" и ДБ Тодор Александров Шефът
на ДСБ в оставка Атанас Атанасов прави отчаяни ходове да спаси началническия си пост в партията, научи
Breaking. Bg. Бившият шеф на НСС по времето на Костов подаде оставка през зъби и с триста зора след
катастрофалния резултат на "Демократична България" на изборите през ноември. Още по време на... 

От птичи поглед на един международникЕнчо Господинов е един от най-опитните български журналисти и
дипломати, работил в множество горещи точки на света. Започва като журналист във в-к "Поглед", издание на
Съюза на българските журналисти, стига до постовете представител в ООН в Ню Йорк, директор по комуникациите
и заместник-генерален секретар на Международния червен кръст. Седем години от живота си... 

На 2 февруари според народните вярвания се празнува Петльовден. Приеман е като мъжки празник за
стимулиране на плодовитостта на момчетата, а в някои райони в страната е разглеждан и като мъжки аналог на
Бабинден. С този празник се отбелязва спасението, оцеляването и съхраняването на мъжката сила. На него се
отдава чест и възхвала на мъжката челяд, на която се е крепяло семейството и мира. Празнич... 

Снимки: Фейсбук "Имаме нов дълг, който е реално 4 милиарда лева, а не 7. Другото е за дълг, който изтича. Този
дълг финансира дефицит, който отива за допълнителни инвестиции", каза на брифинг след заседанието на
Министерския съвет премиерът Кирил Петков. "Днес бяха обсъдени много важни теми. Първо, одобрихме

Заглавие: Скопие реши кой да изпрати за посланик в София

Дата: 02.02.2022 13:31
Медия: Антени

Заглавие: Атанас Атанасов в завера за оцеляване на шефския пост в ДСБ. Подготвя се нов "десен" проект
начело с Димо Гяуров

Дата: 02.02.2022 13:11
Медия: Под лупа

Заглавие: Летищата на моя живот...

Дата: 02.02.2022 11:30
Медия: Клуб Z

Заглавие: 2 февруари - днес е мъжкият празник Петльовден

Дата: 02.02.2022 14:07
Медия: Политика

Заглавие: Кабинетът одобри нов дълг от над 7 млрд лв.

Дата: 02.02.2022 14:01
Медия: Антени

https://www.anteni.bg/2022/02/02/%D1%81%D0%BA%D0%BE%D0%BF%D0%B8%D0%B5-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B8-%D0%BA%D0%BE%D0%B9-%D0%B4%D0%B0-%D0%B8%D0%B7%D0%BF%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%BA/
http://burgas-podlupa.com/%D0%B0%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%81-%D0%B0%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B0%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%86%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%88%D0%B5%D1%84%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%82-%D0%B2-%D0%B4%D1%81%D0%B1-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F-%D1%81%D0%B5-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%E2%80%9E%D0%B4%D0%B5%D1%81%D0%B5%D0%BD%E2%80%9C-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B5%D0%BA%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%BB%D0%BE-%D1%81
https://www.clubz.bg/123735-letishtata_na_moya_zhivot
https://politika.bg/bg/a/view/2-fevruari-dnes-e-myjkijat-praznik-petliovden-99938
https://www.anteni.bg/2022/02/02/%D0%BA%D0%B0%D0%B1%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B3-%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-7-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4/


стратегия за управление на държавния дълг за периода 2022 – 2024 г. Като е важно да се каж... 

Изключително интересен събеседник, ерудирана и възпитана – това са думите, с които може да се опише Мика
Зайкова. Днес тя навършва 80 години – един чудесен юбилей. Родена е през 1942 година в София, но повече не е
нужно за нейна презентация, тъй като в интервюто разказва доста за себе си и семейството си. Г-жа Зайкова е в
прекрасна кондиция и форма, а наред с това тя продължава да милее за Българи... 

Заглавие: Мика Зайкова на 80 пред Lupa.bg: Много ми е мъчно, че опростачват нацията ни

Дата: 02.02.2022 13:45
Медия: lupa.bg

https://lupa.bg/news/mika-zaikova-na-80-pred-lupabg-mnogo-mi-e-machno-che-oprostachvat-naciyata-ni_160432news.html
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